
 

 

Broj: 04-GV-04-1114/24 

Sarajevo, 18.09.2024. godine 

 

 

ZAPISNIK O RADU 

29. SJEDNICE ETIČKOG VIJEĆA GRADSKOG VIJEĆA 

ODRŽANE 18.09.2024. GODINE 
 

Prisutni: 

1. Edin Turkušić, zamjenik Predsjedavajuće  

2. Miodrag Jusić, član 

3. Naida Poplata, članica  

4. Jasmin Prnjavorac, član  

5. Ahmed Hodžić, član 

 

Odsutni: Dženana Dramalija, predsjedavajuća (najavljen izostanak), Dženan Mustafić, član 

(najavljen izostanak) 

 

Sjednici iz Stručne službe za poslove Gradskog vijeća prisustvuje: 

‐ Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

 

Zamjenik predsjedavajuće Etičkog vijeća je u 14.12 sati otvorio sjednicu, utvrdio kvorum za 

punovažan rad, te pozdravio novu članicu Etičkog vijeća  i zaželio uspjeh u radu. 

 

Sjednica je započela razmatranjem i jednoglasnim usvajanjem Zapisnika o radu 28. sjednice 

Etičkog vijeća Gradskog vijeća održane 14.03.2024. godine. 

 

Na prijedlog zamjenika Predsjedavajuće, jednoglasno je usvojen sljedeći dnevni red:  

1. Predlaganje tema za Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. godinu  

2. Tekuća pitanja  

 

TAČKA 1. 

Predlaganje tema za Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 

2025. godinu 
 

Uvodno izlaganje podnijela je Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove 

Gradskog vijeća. 

 

U diskusiji je učestvovao Ahmed Hodžić, član Etičkog vijeća. 

 

Poslije uvodnog izlaganja i diskusije, te sažetka zamjenika Predsjedavajuće, Etičko vijeće Gradskog 

vijeća je jednoglasno usvojilo sljedeći zaključak: 

Etičko vijeće Gradskog vijeća konstatuje da nema prijedloga za izradu Nacrta Programa 

rada Gradskog vijeća za 2025. godinu, te da će eventualne prijedloge iznijeti prilikom 

razmatranja Nacrta Programa rada Gradskog vijeća Sarajeva za 2025. godinu. 
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TAČKA 2.  

Tekuća pitanja 
 

I Poslije diskusije, te sažetka zamjenika Predsjedavajuće, Etičko vijeće Gradskog vijeća 

jednoglasno je donijelo sljedeći zaključak: 

Etičko vijeće Gradskog vijeća upućuje inicijativu Gradonačelnici putem Gradskog vijeća da 

razmotri mogućnost da se u skladu sa mogućnostima u Budžetu Grada Sarajeva za 2025 

godinu planiraju sredstva za sufinansiranje obnove studentskih domova u Nedžarićima.  

 

II Poslije diskusije, te sažetka zamjenika Predsjedavajuće, Etičko vijeće Gradskog vijeća 

jednoglasno je donijelo sljedeći zaključak: 

Etičko vijeće Gradskog vijeća upućuje inicijativu Gradonačelnici da u saradnji sa 

nadležnm subjektima razmotri mogućnost i modalitete ponovnog pokretanja projekta 

obnove bob staze na Trebeviću. 

 

 

 

ZAMJENIK PREDSJEDAVAJUĆE ETIČKOG VIJEĆA 
 
 

Edin Turkušić, s.r. 
 

 

 

Zamjenik Predsjedavajuće je u 14.30 sati zaključio rad 29. sjednice Etičkog vijeća Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva. 


